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Zápis zo zasadnutia č. 1/2024

Komisie vrcholového športu plávania
konaného dňa 20.11.2024 dištančne 

 začiatok o 20:00 hod.

ukončenie 23:15 hod.

Prítomní členovia KVŠ:    
Predsedajúci: p. Tomáš Klobučník

členovia: p. Moravcová Valko, p. Mikoláš, p. Skála, p. Viola, p. Procházka,  p. Vachan, 

p. Hadidom

Ospravedlnení: p. Halas

Pozvaní hostia: p. Šulek (nezúčastnil sa), p. Gális

Bod  č. 1 - Otvorenie, schválenie programu

Návrh programu zasadnutia:

1. Otvorenie

2. Prehodnotenie a pripomienky k plánom práce RDJ 2025

3. Prehodnotenie a pripomienky k plánom práce RDS 2025

4. Žiadosť N.T. – predčasný odchod z MS Budapešť 2024

5. Rôzne

Bod  č. 2 - Prehodnotenie a pripomienky k plánom práce RDJ 2025

Plán práce odprezentovala manažérka reprezentácie (M.M.)

Pripomienky KVŠ: 

Členovia komisie sa zhodli, že by bolo vhodné presunúť kondičné sústredenie 

(pôvodne 17.-27.4.) na termín (7.-14.3.) 

Odôvodnenie:

Komisia sa zhodla, že sústredenie v skoršom termíne bude pre reprezentantov 

výhodnejšie z hľadiska kondičnej prípravy na sezónu a aj možnosti zaplávať po 

sústredení kvalifikačné časy na vrcholné podujatia na podujatiach v Grazi 

(3.-6.4.2025) alebo na Multistretnutí (12.-13.4.2025). 
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Bod  č. 3 - Prehodnotenie a pripomienky k plánom práce RDS 2025

Plán práce odprezentovala manažérka reprezentácie (M.M.)

Pripomienky: 

Členovia komisie prehodnocovali možnosť presunu zimných MSR - Seniorov v 

krátkom bazéne na skorší termín.

Odôvodnenie: 

Komisia má za to, že presunutie MSR v krátkom bazéne na skorší termín by bol 

atraktívnejší, čo do počtu pretekárov zúčastňujúcich sa MSR, ale následne aj 

neskoršia možnosť pre seniorov absolvovať podujatie v zahraničí na 50m bazéne a 

pokúsiť sa kvalifikovať sa na vrcholné podujatia nasledujúceho roka (2026).

Bod  č. 4 - Žiadosť N.T. – predčasný odchod z MS Budapešť 2024

Členovia KVŠ sa zaoberali prijatou žiadosťou od pretekárky N.T., ktorá sa týkala jej 

predčasného odchodu z MS Budapešť 2024. Členovia KVŠ si vypočuli jednak názor 

manažérky reprezentácie a aj názor osobného trénera (obaja členmi aj KVŠ). 

Záver: 

Členovia komisie sa stotožňujú s názorom manažérky reprezentácie v spojitosti s 

tímovým duchom reprezentácie a kolektívu. Zároveň chápu aj slová osobného 

trénera, ktorý obhajoval zdravotný a psychický stav pretekárky. KVŠ odporúča udeliť 

pre N.T. výnimku aj napriek tomu, že reálne zdravotné problémy neboli zverejnené 

členom KVŠ. Komisia sa zhodla, že podobný prípad sa už nesmie opakovať, čo by 

zároveň malo byť zakotvené v Štatúte reprezentanta poprípade  v pláne práce. 
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